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Doresc ca profeţia să fie din ce în ce mai mult studiată de către cei credincioşi. Totuşi vreau să-i avertizez pe cei care se ocupă ei înşişi MULT
cu profeţia să se păzească de a face acest lucru numai pentru a-şi satisface curiozitatea, pentru că, dacă sunt interesaţi numai în împlinirea
evenimentelor, ei vor aduna cunoştinţe, dar în inima lor vor rămâne indiferenţi şi reci.

Un important scop al profeţiei este de a revela PUTEREA, MAJESTATEA şi VENIREA Domnului nostru Isus Hristos. În plus, revelând viitoarea
glorie a Domnului Hristos, profeţii nu vor păstra tăcerea despre suferinţele Sale.

Profeţia mai are şi un alt ţel, mult mai important, şi anume, să ne ţină separaţi pentru Domnul nostru, atraşi spre El. Văzută în acest mod,
profeţia este într-adevăr o lampă care luminează un loc întunecos!

Astfel, profeţia dezvăluie puterea, venirea şi gloria Domnului Isus Hristos, vorbeşte despre suferinţele Sale şi atrage inimile noastre spre El. În
plus, ea ţine vie în: noi speranţa în viitor şi glorioasa binecuvântare.
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